
Mori posudek 
 Václava Moriho znám ještě z doby, kdy studoval na pardubické konzervatoři. Jedná se o 
houslistu s velkým hudebním potenciálem. Jeho hra byla hudebně vždy velmi zajímavá. Ale 
na jednu věc jsem si musel u něho zvyknout. Vše dostudovával na poslední chvíli. Musím říct, 
že tento způsob práce nesdílím, ale na druhou stranu musím konstatovat, že Vaškovi to 
většinou vycházelo. Že se rozhodl dále ve studiu nepokračovat je jeho osobní rozhodnutí. 
Pokud by se v budoucnu ucházel o magisterské studium, bude mít u mne i u kolegy Panochy 
vždy dveře otevřené.  
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